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Protokoll styrelsemöte Borås Bandy  

  
STYRELSEMÖTE 

Datum: 2021-06-14 

Plats: Bodavallen samt via Teams 

 

Närvarande: Lars Ringkvist, Bobby Manasiev, Magnus Chröisty, Conny Skoglund, Pernilla 
Schillerström, Tomas Wennström, Maria Caarp. 

Hampus Bååth Förhinder 

          

Dagordning för protokollet 

1. Mötets Öppnande 
LASSE HÄLSAR ALLA VÄLKOMNA 

2. Protokoll föregående möte 
MEJLADRESSER 

ADMIN -Mia 

EVENT- MATCHARRANGEMANG MM- Ej klar 

EKONOMI – Pernilla 

SENIOR- Niklas 

STYRELSEN – Lasse 

UNGDOM – Hampus 

MARKNAD – Magnus 

INKÖP (NYTT NAMN) SPORT – Lasse 

information om ny styrelse har gjorts på hemsidan  

vilka övriga ska informeras? det är inte klart. Behöver gå och igenom samt uppdateras/ bobby och 
Mia tar hand om det 

3. Ekonomi 
Se för mer information under marknad.  

kommer fakturor från lopia. Betalningar i fas inget som ligger och släpar. 

4. Inköp 
Lasse kan ta på sig uppdraget även i år 

5. Marknad 
Magnus redogör för nedan 



 Sida 2 av 3 

 

presentera Karl Ström kan finnas ytterligare en person som har sökt till skola, Magnus efterforskar. 

ny partner 

 Craft - kontrakt ska skrivas 

intrycket ab - 

pulsen ab – kontrakt ska skrivas på  

kolla av om något har kommit från Optimized i varberg – inget har kommit in enl. Bobby 

prov padelracket kommer i juni och juli, som vi ska sälja och lånas ut för att senare köpas 

smögen nät – pausade förra SÄSONGEN nu med igen 

Nätverksmöte v.34 el 35 på orangeriet planeras av Magnus. 

Bobby. Lasse Wennerholm och Magnus satt efter stämman och fyllde i ansökningar. Bobby har fått 
två svar och en ansökan behöver kompletteras. en ansökan är klart. 

sarg (liten)har vi fått besked att det är klart, men inget som vi vet det finns. 

Streetgames - SOMMARAKTIVITET en två dagar v.31 lördag och söndag. 

extra stöd från RF/sisu (säkerhetsutrustning samt för SOMMARAKTIVITETERNA) har kommit in. 

pengar till en sarg för SOMMARAKTIVITETERNA inte klart 

TN- GREEN. har Tomas pratat med och de kommer att komma in bidrag 

Två fodringar kvar från föregående år, en klar comregia. 

Gräsroten (svenska spel) – Conny har kollat att vi fått in en summa förra året. Titta på möjligheten att 
få fler att välja Borås bandy som stödjande lag. ge info på vår hemsida. 

 

Magnus önskat schema över aktiviteter som styrelsen har att hantera 

 

6. Seniorlag A och B 
Nikolai är klar som tränare och sedan fortsätter vi rekrytera på ledarsidan och truppen. 

7. Ungdomssektionen 
Hampus är inte med på mötet 

Tomas redovisar info om sammaraktivet och samarbetet med RF/sisu 

Tomas- Det kan vara lämpligt att ha ett möte med ledare inom ungdom tillsammans med styrelsen i 
sommar. 

prata med hampus om förslagsvis tid för möte. 

20/6 kl.17:00 alternativt datum 4/7 

8. Justering av Verksamhetsplanen 
Fylla på med namn mm. Bobby tar på sig att uppdatera 
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9. övrigt 
Lasse var med västsvenska bandyförbundets möte- redogör lite kort från det. 

Lasse har pratat med Klas Ström redovisningspärmen hämtas av Lasse 

Magnus deltar på mötet ang. allaktivitetshuset den 22/6 

Vad gör vi med våra dokument som vi skapar? Bobby kollar upp. 

10. Nästa styrelsemöte 
4/7 på Bodavallen klockan prel. 18:00 

11. Mötet avslutas 
 

 

Vid protokollet  Justeras  Justeras 

     

     

Maria Caarp  Lars Ringkvist                  justerare 

 


